



第三課 / Lesson 3 愛的真諦 (2) / True Love (2)

属灵带领:

4 爱是恒久忍耐，又有恩慈，爱是不嫉妒，爱是不自夸，不张狂，5 不做害羞的事，不求自己的益处，不轻易发怒，不计算人的恶，6 不喜欢不义，只喜欢真理；7 凡事包容，凡事相信，凡事盼望，凡事忍耐。8 爱是永不止息。【哥林多前书 13：4 - 8】

Spiritual Guidance:

⁴Love suffers long *and* is kind; love does not envy; love does not parade itself, is not ⁵puffed up; ⁶does not behave rudely, does not seek its own, is not provoked, ⁷thinks no evil; ⁸does not rejoice in iniquity, but rejoices in the truth; ⁷bears all things, believes all things, hopes all things, endures all things. ⁸Love never fails. [Corinthians 13:4-8]

关键词 (Guān Jiàn Cí) / The Key words

| 要 (yào) / Do | 不要 (bùyào) / Do not |
|----------------|-----------------------|
| 忍耐 (rěn nài) | 嫉妒 (jí dù) |
| 恩慈 (ēn cí) | 自夸 (zì kuā) |
| 包容 (bāo róng) | 张狂 (zhāng kuáng) |
| 相信 (xiāng xìn) | 发怒 (fā nù) |
| 盼望 (pàn wàng) | 害羞的事 (hài xiū de shì) |

诗歌敬拜/Worship: (见第二课, 第二页/Lesson 2, page 2)

学习中文/Learn Chinese (参考第一页关键词/Refer to the first page keywords)

游戏说明：每一个字都有一个编号。老师指出一个字的编号，学生找到其他的合适的字的编号组词，并且用这个词组造句。/ Game Instruction: Each word has a number. The teacher points out the number of a word, the student find the number of other suitable words, and use the phrase to make a sentence.

| | | | | | |
|----|---|----|---|----|---|
| 1 | 忍 | 2 | 慈 | 3 | 夸 |
| 4 | 嫉 | 5 | 自 | 6 | 容 |
| 7 | 包 | 8 | 耐 | 9 | 信 |
| 10 | 恩 | 11 | 张 | 12 | 妒 |
| 13 | 相 | 14 | 发 | 15 | 望 |
| 16 | 盼 | 17 | 害 | 18 | 狂 |
| 19 | 怒 | 20 | 的 | 21 | 羞 |
| 22 | 事 | 23 | 要 | 24 | 不 |

讲故事:

训练小朋友的创造性的表达能力，故事长短不限，但是要求用所学到的词语造句。

Tell a Story:

Develop children's abilities of creative expression. The length of the exercise is not important, but it is required to use the vocabulary in the curriculum.

游戏:

通过“排字游戏”巩固学到的词语和句型，同时了解中文的主语，谓语，宾语句型。让小朋友在愉快中学习中文，同时也锻炼他们的团队合作精神。

Game:

Use card games to consolidate vocabulary and sentence patterns lessons (helping to understand Chinese sentence structures - subject, predicate, and object). allow for children to have fun while learning Chinese, while also developing their teamwork.